
Zápis 
 

z 34. zasedání Akademického senátu VŠCHT Praha, dne 12. 11. 2019 
 

Přítomno dle prezenční listiny: 18 
Omluveni: Ing. Dragoun, Ing. Aubrecht, Ing. Maxa, doc. Čížová, doc. Moucha, doc. Sýkora 
Hosté: Ing. Chválná, prof. Pospíšil, prof. Melzoch, Ing. Kinzlová, Mgr. Junková, Mgr. Janovský, 
Ing. Šichtanc 
 
Program zasedání Akademického senátu konaného dne 12. 11. 2019 

1. Schvalování změn ve Statutu Technoparku Kralupy 
2. Schvalování změn v rozpočtu na rok 2019 
3. Schvalování zřízení interního pracoviště VŠCHT Praha - Běstvina 
4. Projednání změn v Organizačním řádu VŠCHT Praha 
5. Různé 

a) Informace z kolegia rektora  
b) Informace z Fóra předsedů AS 
c) Diskuse po volbě rektora 

 
Program jednání schválen (hlasování pro-proti-zdržel se 18 – 0 – 0) 
 
 
Ad 1. Schvalování změn ve Statutu Technoparku Kralupy 
Z důvodu změny místopisu v Kralupech nad Vltavou (změny ulice - Žižkova 7 - na náměstí G. 
Karse 7) dochází ke změně sídla Technoparku. Dále je navržena změna formulace v čl. 1. 
Pozměněný vnitřní předpis byl zveřejněn dle předpisů.  
 
Usnesení: Senát schvaluje Statut Technoparku Kralupy nad Vltavou Vysoké školy chemicko-
technologické v Praze. 
Hlasování: 18– 0 – 0  

 
 
 
Ad 2. Schvalování změn v rozpočtu na rok 2019 
Předseda hospodářského výboru Ing. Březina konstatoval, že navrhované změny byly 
výborem řádně projednány. Následně ing. Chválná představila v prezentaci navržené změny: 
Provozní rozpočet  
1. navýšení příspěvku dle ukazatele A+K  
2. zrušení rezervy na opravy 2018 
3. zrušení plánované rezervy na opravy na rok 2019 
4. změna účelu příspěvku A+K (47 mil. Kč) na kapitálový příspěvek (10% rezerva) 
 



Investiční rozpočet 
Změny vznikly vesměs z důvodu přesunu stavebních prací na další rok. Ing. Šichtanc 
zdůvodnil očekávané navýšení některých nákladů z důvodu koncepčního řešení bezpečnosti 
v celé budově B. Nevyčerpaná částka celkem je 276 mil. Kč. 
 
V diskusi zazněl požadavek k nahlédnutí do dokumentace Generelu. Prof. Pospíšil 
připomenul jeho význam. Bude naplánováno zasedání AS, kde bude Generel představen. 
Investice spojené s jeho realizací bude senát schvalovat. 
 
Usnesení: Akademický senát schvaluje předložené změny v rozpočtu na rok 2019. 
Hlasování: 18– 0 – 0  

 
 

Ad 3. Schvalování zřízení interního pracoviště VŠCHT Praha - Běstvina 
Návrh na zřízení účelového pracoviště Běstvina předložil rektor. Po jeho schválení bude 
pracoviště zahrnuto do Organizačního řádu projednávaného v bodu 4. 

 
Usnesení: Akademický senát schvaluje zřízení nového pracoviště „Táborová základna 
Běstvina“. 
Hlasování: 17– 0 – 0 (Po projednání bodu 2 se vzdálil Ing. Schätz) 
 
 
Ad 4. Projednání změn v Organizačním řádu VŠCHT Praha 
Běstvina byla zařazena do organizačního řádu jako nové účelové pracoviště. Další drobné 
změny byly navrženy v rámci kolegia rektora. V rámci diskuse padl dotaz na personální 
obsazení pracoviště Běstvina. Jediným zaměstnancem je správce areálu. 
 
Usnesení: Akademický senát projednal se souhlasem změny v Organizačním řádu VŠCHT 
Praha. 
Hlasování: 17– 0 – 0  
 
 
Ad 5. Různé 

a) Informace z kolegia rektora 
- Open access publikování – řeší se na národní úrovni. 
- Prof. Bělohlav – shrnul problematiku studijní neúspěšnosti. 
- Ze strany MŠMT se chystají návrhy změn financování PGS studia. 
- Vánoční koncert VŠCHT Praha bude 16.12. 
- Aktuální informace o Vítězném náměstí. 

 
b) Informace z Fóra předsedů AS (Ostrava) 

- Fórum podpořilo navyšování mzdových prostředků na VŠ a navyšování 
prostředků na pedagogickou činnost. 



- Proběhla diskuse o technické novele Vysokoškolského zákona. 
 
c) Diskuse po volbě rektora 

Na základě požadavku studentů proběhla neformální diskuse na téma přípravy 
voleb, jejich průběhu a následných povolebních debat. 

 
Poslední zasedání AS bude 14. 1. 2020. 

Během přípravy zápisu bylo dohodnuto ještě jedno zasedání 17. 12. 2019. 
 

Zapsala: Ing. Iva Pospíšilová                                      Za správnost: prof. Ing. Radek Cibulka, Ph.D. 
 
 
 
 
 


